



先贤安息日学课  
PIONEER SABBATH-SCHOOL LESSONS

启示录研究大纲

OUTLINE STUDIES IN THE REVELATION

第 13 课

1904 年 6 月 25 日

第七号事件

注：在启 10 和 11: 1-13 中，场景略有改变，让先知了解与七枝号系列中所回顾的时代相关的特殊事件。启 11: 14 再次恢复了一系列号角和国家的命运。

1. 第六号角将我们带到什么具体日期？1840 年 8 月 11 日。见第 10 课。
2. 怎么论到关于下一号的时间？启 11: 14。
3. 第七号何时开始吹响？1844 年。给出证据。启 10: 7 表明基督将在第七号开始吹响时开始祂职任的最后阶段。这最后职任的开始，即洁净圣所，是由但 8: 14 的预言时期确定的，该时期于 1844 年结束。
4. 当号角吹响时，听到了什么？该声音宣告了什么？启 11: 15。注 1。
5. 什么预言会应验？但 7: 27。
6. 在那一天到来之前，天上的事工会发生什么事？但 7: 26、9-11。
7. 关于第七号的记载中对审判的开始有何提及？启 11: 19。注 2。
8. 审判工作从谁开始？第 18 节。
9. 当审判转移到活人身上时，有什么会成全？启 10: 7。

LESSON 13

June 25, 1904

EVENTS OF THE SEVENTH TRUMPET

Note.—In Rev. 10 and 11:1-13, the scene is slightly changed to give the prophet a view of special events associated with the times under review in the series of the seven trumpets. Rev. 11:14 again resumes the series of trumpets and the fate of nations.

1. To what specific date are we brought in the sixth trumpet?—August 11, 1840. See Lesson 10.
2. What is said of the time of the next trumpet? Rev. 11:14.
3. When did the seventh trumpet begin to sound?—1844. Give the evidence.—Rev. 10:7 shows that Christ was to take up the final phase of His ministry as the seventh trumpet began to sound. The beginning of this final ministry, the cleansing of the sanctuary, is fixed by the prophetic period of Dan. 8: 14, ending in 1844.
4. As the trumpet sounded, what was heard? What did the voices declare? Rev. 11:15. Note 1.
5. What prophecy will then be fulfilled? Dan. 7:27.
6. Before that time shall come, what takes place in the heavenly ministry? Dan. 7:26, 9-11.
7. What reference to the opening of the judgment is there in the record concerning the seventh trumpet? Rev. 11:19. Note 2.
8. With whom does the judgment work begin? Verse 18.
9. When the judgment has passed upon the living, what will have been accomplished? Rev. 10:7.

10. 这时各国的状况会如何？第 18 节（另见路 21：25、26；珥 3：9-11、14-17）。我们今天看到这些情况了吗？

11. 主将对交战的国家做什么？第 18 节，最后一部分。什么时候？帖后 1：7-10。

12. 基督何时得国？在审判工作结束时。但 7：13、14。它将在何处被赐予？诗 2：6-8。

13. 那时天堂将响起什么样的欢呼声？启 11：15-17。

14. 祂第二次降临时会担任什么职务？启 19：11-16；太 13：41。

15. 那时祂将为祂的孩子们做什么？启 11：18；22：12。

16. 我们现在有什么保证？启 3：10，11；提后 1：12。

注：

1. 在开始讲述第七号吹响后将要发生的事件的细节之前，先知首先将目光投向基督为罪完成工作时的胜利。

2. 对圣所问题的研究表明，在主降临之前的查案审判是洁净圣所，是基督在天上圣殿第二层中工作的结束。这一层圣所的开启，即约柜所在的地方，以及审判的开始，是同一个事件。

10. What was to be the condition of the nations in this time? Verse 18 (see also Luke 21:25, 26; Joel 3: 9-11, 14-17). Do we see these conditions to-day?

11. What is the Lord to do to the warring nations? Verse 18, last part. When? 2 Thess. 1:7-10.

12. When did Christ receive the kingdom?—At the close of the judgment work. Dan. 7:13, 14. Where will it be bestowed? Ps. 2:6-8.

13. What shout will then ring through heaven? Rev. 11:15-17.

14. In what office will He come the second time? Rev. 19:11-16; Matt. 13:41.

15. What will He then do for His children? Rev. 11:18; 22:12.

16. What assurance have we now? Rev. 3:10, 11; 2 Tim. 1:12.

Notes.

1. Before entering upon details of events to come under the sounding of the seventh trumpet, the prophet's view is first of all directed to the triumph when Christ's ministry for sin is finished.

2. The study of the sanctuary question shows that the investigative judgment that precedes the coming of the Lord is the cleansing of the sanctuary, the finishing of Christ's ministry in the second apartment of the heavenly temple. The opening of this apartment, where the ark of the testament is, and the opening of the judgment, are one and the same events.



独一真神中文事工 One True God Chinese Ministry

独一真神中文事工 [www.onetruegodchimin.com](http://www.onetruegodchimin.com) 电邮/Email: [onetruenegodchineseministry@gmail.com](mailto:onetruenegodchineseministry@gmail.com)